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Zapytania dotyczące; wywozu odpadów biodegradowalnych, nie zamieszczania 
przez gminę zapytań i interpelacji na stronie internetowej i o nie zamieszczeniu 
informacji o obradach komisji Rady Gminy Mielec.

W związku z analizą harmonogramu wywozu odpadów komunalnych, przedwczesny 
wydaje się być wywóz odpadów biodegradowalnych w dniach 8 i 10 kwietnia 2019 roku 
w naszej gminie. Początek kwietnia, to jeszcze za wcześnie na taki wywóz. Połowa maja 
wydaje się być najwcześniejszym terminem jaki byłby uzasadniony do wywozu pozostałości 
po wiosennych porządkach i kilku pierwszych koszeniach. W związku z tym proszę Pana 
Wójta o udzielnie mi odpowiedzi:
1. -  jakie były powody tak wczesnego terminu wywozu odpadów biodegradowalnych?
2. -  Kto podjął taką decyzję?
3. -  Czy jest możliwość zmiany tego terminu?

W związku z obowiązkiem umieszczania na stronie internetowej gminy składanych 
przez radnych zapytań i interpelacji wraz z udzielonymi na nie odpowiedziami, zwracam się 
do Pana Wójta z prośbą o udzielnie mi odpowiedzi:
4. -  Dlaczego nasza gmina nie wywiązuje się z tego obowiązku?
5. -  Kiedy gmina zacznie realizować nałożone zadanie?

Dotychczasową praktyką było, że pojawiały się informacje o terminach komisji Rady 
Gminy Mielec. Przed dzisiejszą sesją odbyły się komisje 31.01.2019 r., ale nie było o nich 
żadnych informacji na stronie internetowej naszej gminy. W związku z tym proszę Pana Wójta 
o udzielnie mi odpowiedzi:
6. -  Dlaczego nie było takiej informacji na stronie internetowej naszej gminy?
7. -  Czy powróci znów dobry zwyczaj informowania o terminach obrad komisji Rady Gminy?
8. -  Czy możliwe byłoby umieszczanie informacji o terminie obrad komisji bezpośrednio pod 
informacją o sesjach Rady Gminy, gdzie podaje się porządek obrad i datę sesji?
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